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Новоизабрани министар унутрашњих послова Ивица Дачић, који је ту функцију
обављао и од 2008. до 2014. године, рекао је да ће главни задаци тог Министарства
(МУП) бити да обезбеди висок ниво безбедности у Србији, као и да има оштру
борбу против криминала и корупције.

  

  

Он је за телевизију Прва рекао да МУП мора да обезбеди висок ниво сигурности људи у
Србији, како се више никада не би поновили трагични догађаји, односно прошлогодишња
масовна убиства 3. маја у Основној школи „Владислав Рибникар“ и 4. маја у селима
Дубона и Мало Орашје код Младеновца.

  

„Чека нас велики посао, али ја му се радујем. Мењате фреквенцију, ово је сада друга
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фреквенција у односу на Министарство спољних послова (2014-2020, 2022-2024),
председника Скупштине (2020-2022), председника Владе (2012-2014), али то је повратак
на оно што сам радио“, рекао је Ивица Дачић говорећи о функцијама које је обављао у
претходном периоду.

  

Дачић, који је до 2. маја био министар спољних послова, осврнуо се и на најаву пријема
Косова у Савет Европе, наводећи да по том питању тренутно постоји притисак на
косовског премијера Аљбина Куртија.

  

„Ситуација је, барем док сам био министар спољних послова, да постоји притисак да се
Курти натера да учини, како они то сликовито кажу, траже термин који ништа не значи,
неповратни корак ка формирању Заједнице српских општина (ЗСО)“, казао је он.

  

Шта би био неповратни корак, према Дачићевим речима је „питање за милион долара“.

  

„Да ли је то да он Статут ЗСО пошаље Уставном суду (Косова)? Ја не знам шта је у томе
велики корак, јер Уставни суд, када све прође, може да каже да то не прихвата. Овде
нема гаранције да ће неко да каже да прихвата Статут ЗСО и да идемо даље“, додао је
министар.

  

Дачић је навео и да Куртију није прихватљив ни тај европски предлог Статута ЗСО, већ
да он има свој, о ком се консултује са председницима општина са српском већином, што
су тренутно Албанци.
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